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Sopkaoset i Skarpnäck 

  

 

I Skarpnäcks stadsdel finns en sopsugsanläggning som ägs av en samfällighet bestående av ett 

30-tal bostadsrättsföreningar och fastigheter tillhörande ett antal fastighetsbolag, bland annat 

Stockholmshem. Anläggningen har varit trasig sedan sommaren 2019, och det råder stor 

osäkerhet om och när den kan repareras eller ersättas med en ny anläggning.  

 

Situationen har lösts tillfälligt genom att ställa sopcontainrar utanför fastigheterna. 

Containrarna är otillgängliga: de är försedda med tunga lock som ligger högt upp, vilket gör 

att till exempel barn och personer med rörelsenedsättning inte kan slänga sina sopor i dem. 

Därför läggs sopor bredvid containrarna, vilket har förorsakar en sanitär olägenhet med 

stinkande soppåsar, skadedjur med mera. Situationen blir inte bättre av att de gröna påsarna 

som använts för matavfall inte kan användas utan matavfallet ligger inblandat med 

restavfallet. 

 

Med hänvisning till ovanstående vill vi ha svar på följande frågor: 

 

1. Hur arbetar miljöförvaltningen som tillsynsmyndighet för att lösa problematiken 

med sophanteringen i Skarpnäck? 

2. Vilka åtgärder avser förvaltningen att vidta gentemot Stockholm Vatten och Avfall 

och fastighetsägarna?  

3. Hur arbetar förvaltningen för att få till stånd en insamling av matavfall från de 

berörda fastigheterna? 
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